
Чрез Председателя 
на Великотърновски общински съвет

До г-н Даниел Панов 
Кмет на Община В. Търново

fk.№  ZOtfi%/fC' 0b
П И Т А Н Е

ПО АКТУАЛЕН ВЪПРОС

Or Евгени Коев

Председател на група Общински съветници от ВМРО-БНД във Вт Об съвет 

Уважаеми господин Панов,

При редовните ми срещи с граждани от гр. Велико Търново неколкократно съм 
уведомяван за проблема с изключително лошото състояние на оставените в забрава стълби и 
стълбищни площадки свързващи ул "Ц. Церковски" и началото на ул. „Хр. Смирненски" в 
централната част на града. Ежедневно по тези стълбища преминават стотици деца, ученици и 
граждани на нашия град. По мнение на живеещи и работещи в района и отлично осъществена 
от мен проверка на място се констатира изключително лошото, в някои смисъл и криещо 
опасност за здравето на преминаващите, състояние на тези стълби. На много места липсват 
плочки или част от такива, съществуват много значителни неравности, на места съществуват 
улягания с образувани значителни пукнатини, съществувалите в миналото парапети са 
компрометирани до състояние да липсват на места.

Господин Панов, по различно време и от различни наши съграждани получих 
уверения, че по посочения по-горе проблем е подаван многократно сигнал, включително и 
подписка за неговото разрешаване. При наличието към Община Велико Търново на ремонтна 
група, кога ще предприемете необходимите действия и кога ще има възможност за ремонт на 
въпросните стълби, които са част от мрежата на гр. Велико Търново. — '

Очакваме Вашия отговор с неговия писмен вариант.

СуважениеЙвгени Коев ^  /
Председател на група Общински съветници от ВМРО-БНД във Вт Об съвет


